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Abstract (en)
The invention relates to a spray can with a spray mechanism for the fine atomisation of liquids by means of a pump. The spray can (1) consists in
this connection of a housing (2) for receiving the spray mechanism (3) and of a receiving container (4) for the spray liquid (5), which is removably
connected to the housing (2). <??>An electromotor-driven gear pump (12) or alternatively a reciprocating pump (48) is used as a spray mechanism
(3). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Spraydose mit einem Spraymechanismus zur Feinzerstäubung von Flüssigkeiten mittels einer Pumpe. Die Spraydose
(1) besteht dabei aus einem Gehäuse (2) für die Aufnahme des Spraymechanismus (3) und einem mit dem Gehäuse (2) lösbar verbundenen
Aufnahmebehälter (4) für die Sprayflüssigkeit (5). Als Spraymechanismus (3) wird eine elektromotorisch angetriebene Zahnradpumpe (12) oder
alternativ eine Kolbenpumpe (48) eingesetzt.
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